



**Return by:  
Thursday, April 30 2015**



Dear Parents,

We will be going on a field trip to **Ferrari World on Wednesday, May 13**. The cost of this trip will be **200 AED** which will include **admission into Ferrari World, lunch, and transportation**. This trip will end off our unit on energy and students will be able to witness the power of energy first hand. Please note that students who have not paid and did not return the slip before or on the 30th will not be able to join us. This is a fun and educational way for us to finish our grade 4 field trips. We hope that everyone will decide to come!

Regards,  
**The Grade 4 Team**

**Reply Slip**

I hereby give permission for my child \_\_\_\_\_  
(Name of Student)  
to go on the **field trip to Ferrari World**. I understand that if my child does not follow the rules at school, then he/she may not be allowed to go on the trip.

- I give permission for my child to go on the field trip and have included 200 AED.
- I do not give permission for my child to go on the field trip.

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Emergency Contact Name

Emergency Contact Phone



**Return by:  
Thursday, April 30 2015**



Dear Parents,

We will be going on a field trip to **Ferrari World on Wednesday, May 13**. The cost of this trip will be **200 AED** which will include **admission into Ferrari World, lunch, and transportation**. This trip will end off our unit on energy and students will be able to witness the power of energy first hand. Please note that students who have not paid and did not return the slip before or on the 30th will not be able to join us. This is a fun and educational way for us to finish our grade 4 field trips. We hope that everyone will decide to come!

Regards,  
**The Grade 4 Team**

**Reply Slip**

I hereby give permission for my child \_\_\_\_\_  
(Name of Student)  
to go on the **field trip to Ferrari World**. I understand that if my child does not follow the rules at school, then he/she may not be allowed to go on the trip.

- I give permission for my child to go on the field trip and have included 200 AED.
- I do not give permission for my child to go on the field trip.

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Emergency Contact Name

Emergency Contact Phone



Return by:  
Thursday, April 30, 2015



السادة الأعزاء أولياء الأمور،

نود إعلامكم بأننا سوف نقوم برحلة ميدانية إلى عالم فيراري و ذلك يوم الأربعاء الموافق 13 مايو 2015. وستكون رسوم هذه الرحلة مبلغا و قدره (200) درهما والتي سوف تشمل بطاقة الدخول إلى عالم فيراري، وجبة الغداء، والمواصلات. و هذه الرحلة هي ختام وحدتنا عن الطاقة , والتي تمكن الطلاب من مشاهدة قوة الطاقة بشكل مباشر.

يرجى الانتباه إلى أن آخر موعد لتسليم موافقة ولي الأمر و رسوم الرحلة هو قبل يوم 30 إبريل و من يتأخر عن هذا الموعد فلن يستطيع الانضمام إلينا.

و هذه الرحلة التعليمية الترفيهية هي ختام رحلات الصف الرابع لهذا العام.

نأمل من الجميع الحضور.

إذن بالموافقة

أنا ولي أمر الطالب / الطالبة \_\_\_\_\_ أوافق على

ذهاب ابني / ابنتي في رحلة ميدانية إلى عالم فيراري.

وأتفهم أنه إذا لم يتبع ابني / ابنتي القواعد في المدرسة، فقد لا يسمح له / لها للذهاب في هذه الرحلة.

- أوافق على ذهاب ابني / ابنتي في رحلة ميدانية و أدفع الرسوم 195 درهم
- لا أوافق على ذهاب ابني أو ابنتي في رحلة ميدانية.

توقيع ولي الأمر:



Return by:  
Thursday, April 30, 2015



السادة الأعزاء أولياء الأمور،

نود إعلامكم بأننا سوف نقوم برحلة ميدانية إلى عالم فيراري و ذلك يوم الأربعاء الموافق 13 مايو 2015. وستكون رسوم هذه الرحلة مبلغا و قدره (200) درهما والتي سوف تشمل بطاقة الدخول إلى عالم فيراري، وجبة الغداء، والمواصلات. و هذه الرحلة هي ختام وحدتنا عن الطاقة , والتي تمكن الطلاب من مشاهدة قوة الطاقة بشكل مباشر.

يرجى الانتباه إلى أن آخر موعد لتسليم موافقة ولي الأمر و رسوم الرحلة هو قبل يوم 30 إبريل و من يتأخر عن هذا الموعد فلن يستطيع الانضمام إلينا.

و هذه الرحلة التعليمية الترفيهية هي ختام رحلات الصف الرابع لهذا العام.

نأمل من الجميع الحضور.

إذن بالموافقة

أنا ولي أمر الطالب / الطالبة \_\_\_\_\_ أوافق على

ذهاب ابني / ابنتي في رحلة ميدانية إلى عالم فيراري.

وأتفهم أنه إذا لم يتبع ابني / ابنتي القواعد في المدرسة، فقد لا يسمح له / لها للذهاب في هذه الرحلة.

- أوافق على ذهاب ابني / ابنتي في رحلة ميدانية و أدفع الرسوم 195 درهم
- لا أوافق على ذهاب ابني أو ابنتي في رحلة ميدانية.

توقيع ولي الأمر: